
 
Referat 

Møte i FAU ved Paradis skole 

Formidlingsrommet 30.01.2022, kl. 18:30 - 20:30 

 

Agenda 

- Gjennomgang av tidligere referater 

- Orientering fra rektor 

- Status arbeidsgrupper 

- Eventuelt 

- Neste møtedato og frekvens på møter 

 

Gjennomgang av tidligere referater 

Referater de to tidligere møter ble det orientert om, og oversendes rektor for 

gjennomlesning og publisering på skolens nettside. 

Orientering fra rektor 

- Skoleforestilling - Fra Hundremeterskogen til Paradisalléen 

Arrangeres hvert 4. år, og i år 15. og 16. februar, så dette er en stor begivenhet for skolen og 

elevene. Alle foresatte har fått billetter, og billetter som ikke skal brukes kan returneres til 

skolen for at alle skal få plass (1000 foresatte). Skolen spurte om FAU ville ha kakesalg i 

pausen, og etter en diskusjon i FAU endte man på at FAU-representanter ville ha fokus på 

sine egne barn og at det ble litt kort tid mellom forestillingene.  

- Foreldreundersøkelsen 

Foreldreundersøkelsen er gjennomført, og med en god skår på de fleste emnene det ble 

spurt om. Rektor presenterte resultatene fra undersøkelsen for FAU. Svarprosenten ble 

28%, noe som begrenser undersøkelsens validitet noe.   

- Kvalitetsoppfølgingen 

Kvalitetsarbeidet pågår gjennom hele skoleåret, men årets kvalitetsmøte med skole, 

kommune, elever og foreldreansatte, gjennomføres 30. mars. FAU deltar gjennom 

kvalitetsgruppen og sender ut en egen undersøkelse til foresatte før dette fellesmøtet.   

- Skjermbruk i spisepausen ved Paradis skole 
Spisetiden for elevene ved Paradis skole brukes primært til å få i seg mat og skal samtidig 
bidra til positiv sosialisering i klassen, fortrinnsvis under rolige og hyggelige omstendigheter. 
Dermed legges det i utgangspunktet opp til lite skjermbruk i spisetiden. FAU og skolen 
mener likevel at noe av spisetiden kan benyttes til skjermbruk, dersom innholdet er 
utdanningsrelatert og kan bidra til elevenes læring og samfunnsinteresse. Av både 
lærerne og SFO-ansatte fokuseres det primært på at barna får spist i løpet av dagen, og at 
det er ro i spisepausen. 



 
 
- Ortun skole inn på Fana Gymnas 
Elever med ukrainsk bakgrunn har nå tatt i bruk Fana Gymnas til skole, og dette er skolen 
Bergen kommune bruker til flyktninger fra Ukraina. Tiltaket skal være der så lenge det er 
behov. Elevene kommer til og fra skolen med busser, og det er snakk om 80-90 elever. 
 

- Trafikksituasjonen utenfor Paradis skole 

Det er siden åpning av Statsminister Michelsens vei ned mot skolen kommet inn en del 

tilbakemeldinger fra foresatte rundt farlige situasjoner i trafikken utenfor skolen, og ned fra 

Paradiskrysset. Under FAU-møtet ble trafikkbildet diskutert grundig og med støtte fra 

Trafikkgruppen, som kontinuerlig er proaktivt på mot fylkeskommune, kommune, 

entreprenører og statens vegvesen.  

 

Sikkerhet langs skoleveien – foreldre oppfordres til å snakke med barna om sikkerhet langs 

skoleveien. 

Utfordring med kaos om morgenen, virker spesielt knyttet til at biler rygger og snur i veien. 

Slik situasjonen er nå, er det foresatte som slipper av barn, som skaper disse situasjonene.  

 

FAU oppfordrer sterkt til å unngå å kjøre barna til skolen, og dersom dette trengs så ber FAU 

foreldrene om å ikke ta U-sving eller rygge i veibanen, men kjøre videre samme retning.  

- En holdningskampanje blant foreldrene i samarbeid med skolen vurderes. FAU 

sender i første omgang ut en melding til alle foresatte.  

- Det har kommet forslag om å kreve hjertesone utenfor skolen. Utfordringen er å 

finne rette vedkommende / instans for dette, samtidig som etablering av slik 

hjertesone er spesielt utfordrende på Paradis. Det er også en utfordring med å finne 

frivillige i FAU til å bruke fritiden sin for potensielt en lang kampanje mot alle 

offentlige instanser og politisk hold. 

- FAU ønsker dobbel sperrelinje i fremtidig vei forbi skolen og vil arbeide for dette.   

 

- FAU har forsøkt å komme i kontrakt med FAU ved Steinerskolen for samarbeid om 

trafikksituasjonen, uten hell. Vi forsøker videre. 

FAU har fått en del datoer fra veiprosjektet på Paradis, og deler disse her:  

- Ferdigstillelse av Statsminister Michelsens vei: 01.03.2023 

- Ferdigstillelse av Jacob Kjødes veg 01.03.2023 

- Ferdigstillelse av Almenningen (baksiden av Rema mot ny gangbro): 01.04.2023 

- Ferdigstillelse av Tunvegen: 01.04.2023 

- Bro over Nesttunvegen i Paradiskrysset ligger til godkjenning, og om godkjent vil broen bli 

produsert og heist på plass august 2023. 

 

 



 
 

Status arbeidsgrupper 

Discotek: arrangeres onsdag 1. februar, gruppen har nok frivillige foresatte. 

Juleverksted: ble gjennomført i to omganger før jul, og var en suksess med full påmelding. 

Bakeverksted: ble gjennomført i to omganger før jul, og var en suksess med full påmelding. 

Samarbeidsutvalget: SU-møte gjennomført 16.01.23 og leder og nestleder av FAU var 

tilstede sammen med to fra elevrådet, rektor, lærerrepresentant og SFO-representant. 

Kvalitetsundersøkelsen ble gjennomgått, gjennomgang av respektarbeidet og saker til 

eventuelt. 

SFO-gruppen: SFO-gruppen har hatt et møte med skolens SFO og deler referatet med FAU-

representantene og rektor. 

Kvalitetsgruppen: oppsummert under rektors orientering over  

Trafikkgruppen: oppsummert under rektors orientering over 

Refleksaksjon 2023: Arbeidet må starte nå med å samle inn midler eller reflekser til 

refleksdagen 19.10.2023. Meld interesse for å bidra til Geir. 

Skidag 2023: Ny dato for årets skidag er satt til 22.03.23. FAU dekker som alle år kostnaden 

for barnas heiskort, og skolen dekker transport. 

Nettvettgruppen: FAU har vært i gjentakende kontakt med Politiet for at de skal komme til 

skolen og holde foredrag for foresatte og elever, men Politiet har det veldig travelt og 

gruppen fortsetter arbeidet med å få dette til. Flere skoler har hatt besøk av Marco Elsafadi 

som foredragsholder for oppvekst og påvirkning, som eventuelt kunne passe godt i 

kombinasjon med temaet nettvett. FAU er positive til denne kombinasjonen, men må vite 

kostnader først. Dette arrangementet blir eventuelt for foresatte. 

17. mai: oppfordring til 17.maigruppen om å starte arbeidet med planlegging av 

arrangement nå. 

Kodeklubb: under behandling 

TV-aksjonen 2023: FAU behandler spørsmål om å være arrangør, hvis dette igjen kommer 

ifra TV-aksjonen 2023. FAUs arrangement rundt TV-aksjonen 2022 var en suksess, og vi 

dekket området Paradis, Ny-paradis og bort mot Storetveit kirke og Fantoft. 

 

Neste møtedato og frekvens på møter 

FAU planlegger med tre møter i halvåret i tillegg til all aktivitet i arbeidsgruppene underveis.  

Eventuelt 

Det var kommet inn 3 saker til eventuelt, som ble diskutert under møtet; 

- Trafikksituasjonen 

- Skjermtid 

- Ulike situasjoner på Rema 1000 etter skoletid 

 

 

Referent: Joakim Rand Garmann / Geir Mujic Elgsaas 


